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Baby Bear Looks for Happiness 
 

    Baby bear is looking for happiness. Baby bear meets little bunny in the woods. 
“Is happiness around here?” “Yes, happiness is always here when I eat carrots.” 
Baby bear takes a bite of a carrot. “Happiness tastes bitter.” Baby bear sees little 
lamb. “Do you know what happiness looks like?” “Sure, this lovely field of grass is 
my happiness.” Baby bear takes a bite of the grass. “Happiness tastes bad.” Baby 
bear looks up and sees little sparrow. “Do you see happiness there?” “You will see it 
when you fly high,” says little sparrow. Baby bear climbs a tree, waves his arms and 
jumps. “Ouch! Happiness is painful!” Baby bear goes to a riverbank and asks little 
fish. “Can you find happiness there?” “Yes, just jump the river and swim like us, 
then you will find it.” Baby bear jumps into the river. “Goodness me! Happiness is so 
cold and it’s dangerous!” Baby bear runs home crying. “I can’t find my happiness! 
Little bunny gets it in carrots. Little lamb has it in grass.” “Little sparrow flies with it 
in the sky. Little fish swims with it down in the river. But where is my happiness?” 
Mommy bear hugs baby bear tenderly. “My dear baby, you have me and I love you 
forever.” Baby bear smiles and soon falls asleep happily in mommy bear’s arms. 

 

 

 

熊寶貝尋找快樂 
 

    寶貝熊正在尋找快樂。寶貝熊在森林裡遇到小兔子。「請問快樂在附近嗎?」「是

啊，快樂總是在這裡，當我吃紅蘿蔔的時候。」寶貝熊咬了一口紅蘿蔔。「快樂嚐起

來真苦。」寶貝熊看見了小羊。「你知道快樂是甚麼樣子嗎?」「當然知道，這片美麗

的草原就是我的快樂。」寶貝熊咬了一口青草。「快樂嚐起來一點也不好吃。」寶貝

熊抬起頭來看見了小燕子。「你在上面有看到快樂嗎?」「你將會看到它，當你飛高高

時。」小燕子說道。 寶貝熊爬上了一棵樹，揮揮他的雙臂並往下跳。「哎呦!快樂好

痛啊!」寶貝熊來到河邊並問小魚。「你們可以在河裡找到快樂嗎?」「可以啊，只要

跳到河裡跟我們一起游泳，然後你就會找到快樂了。」寶貝熊跳進了河裡。「喔，我

的天啊!快樂真是又冷又危險啊!」 寶貝熊邊哭邊跑回家。「找不到我的快樂!小兔子

的快樂在胡蘿蔔裡。小羊的快樂在青草裡。」「小燕子的快樂跟他一起在天上飛。小

魚的快樂跟他一起在河裡游泳。但是我的快樂到底在哪裡?」 熊媽媽溫柔地抱著寶

貝熊。「我親愛的寶貝呀，你有我在而且我會永遠愛你。」 寶貝熊笑了並且很快地

在媽媽的懷抱裡快樂地進入夢鄉。 

 



Baby Bear Looks for Happiness 學習單 
                             

Q1: What is the story mainly about?  

   這一則故事的主要大意什麼?  
 

 

 

 

Q2: What is happiness to you? 

   對你而言，什麼是快樂? 

 

 

 

 

Q3: How do you find your happiness?  

  你如何尋找自己的快樂? 
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